

Campus card

校园一卡通

After your arrival, International Office shall help you apply for an GCU Campus Card (Student Card). This card can be used at GCU campus at the following places: student canteens, library, on-campus supermarkets, copy shops, sports centers, and Business Street.

Campus Card Service Center:

Logistics Service Center, F1, Bld. A4

Campus Card Service phone number:
36903188 (only in Chinese)

Application documents:

Passport-size photo in JPG format

Note: The default password of your Campus Card should be changed as soon as you receive your Campus Card.

Two ways to recharge:

(1) Recharge at the Service Center

Please ask the staff to transfer money from your bank card (Union Pay only) to your Campus Card via the POS system.

(2) Self-service via transfer machine

Your Campus Card needs to be binded to your bank card for this service (currently supports CCB cards). The service is only in Chinese, so please ask your Chinese classmates or friends for assistance.

国际学生到校后，国际教育与交流中心将协助学生开通华工广州学院校园一卡通（学生卡），此卡可以在校园的所有饭堂、图书馆、校内超市、图文数码中心、运动场和商业街使用。

校园卡服务地点:

A4一楼后勤服务中心

一卡通业务咨询电话: 36903188

办卡所需材料:

护照尺寸照片, JPG 格式

注意: 领卡后请及时修改一卡通的初次密码。

两种充值方法:

(1) 人工充值

持本人校园卡和银行卡(银联卡)移步至后勤服务中心大厅,由前台工作人员通过银行POS机实现由银行卡向校园卡转账。

(2) 自助充值(仅有中文服务)

由持卡人通过圈存机实现由银行卡向校园卡的转账(术称圈存),具体方法:将校园卡放入圈存机的卡槽 → [校园卡业务] → 输入校园卡的查询密码 → [账号登录] → [转账充值] → [银行卡→校园卡] → 刷银行卡并输入校园卡的消费密码 → [确定] → 输入转账金额(以元起) → [确定]。(自助充值的银行卡目前适用于所绑定的中国建设银行卡)